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Paragraf 18 Dnr KS/2022:90 
 

Föregående protokoll 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna.  

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 2 juni 2022 gås igenom.  

Beslutsunderlag 

Kommunala Pensionärsrådets protokoll den 2 juni 2022  
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Paragraf 19   
 

Information om bemanning inom vården 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg, ger Kommunala Pensionärsrådet information om 
bemanningen inom vården. 

Pensionärsorganisationerna skickade in frågor före mötet som Eva svarar på: 

1. Nu befaras en ny ökning av insjuknande i corona. Vilken förberedelse har man inom 
äldreomsorgen och hur ser bemanningen ut? 
Just nu finns det smitta på två äldreboenden i kommunen och även personal är smittad. För 
att säkra upp kring bemanningen så ser vi över möjligheten att förlänga sommarvikarierna 
under hösten. Skyddsutrustning har beställts och lagren har fyllts på så att vi senare inte ska 
stå utan. I september planerar man för den 5:e vaccinationen.  
 

2. Vilka restriktioner finns vid besök på äldreboenden? Vilka planer finns? 
Besökande ska ha munskydd. När det finns en smitta så ringer vi de anhöriga och då väljer 
man ofta att inte komma.  
 

3. Hur planerar man för den svåra vikariesituationen? Hur många vikarier/personal har man 
haft under senaste pandemin? Finns det något ”normalläge”? 
Normalläge har det inte varit så lång tid för personalen utan smittan verkar bara fortsätta. 
Det vi gör för att vara mer förberedda är att försöka förlänga semestervikarierna så att vi inte 
står utan personal.   
 

4. Scheman har diskuterats mycket. Vilket samarbete finns mellan biståndsbedömare och 
personal? Vem gör beställning av tiden? Vilka regler går man efter och hur beräknas tiden? 
Biståndshandläggaren bedömer behov och fattar beslut om vilka insatser som den enskilde 
behöver. Beställning skickas till hemtjänsten, som gör upp med den enskilde vad, hur och när 
insatserna ska utföras. En genomförandeplan upprättas och denna blir personalens 
arbetsverktyg. För varje beviljad insats finns en tidsschablon som genererar budget till 
enheten. Personalen i hemtjänsten ska ange i arbetstelefonen när man kommer till den 
enskilde samt när man lämnar. Detta blir en genomsnittstid som man utgår från när 
arbetspassens besök planeras.  
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5. Finns delade turer kvar och vad gör man i så fall för att få bort de delade turerna? 
Det finns en överenskommelse att vi ska minska de delade turerna. Under en 
fyraveckorsperiod har man nu en delad tur som schemaläggs under helg. När vi har haft brist 
på personal så har personal även gjort delade turer under veckodagarna. Henrik Axelsson (S) 
frågar vad personalen tycker om delade turer. Eva förklarar att en del tycker det är bra, att 
man under ett pass får göra fler timmar för att sedan få en längre ledighet. Givetvis finns det 
personal som vill ha bort de delade turerna också. Om man helt ska ta bort de delade turerna 
behövs 60 personer extra, och det är bara till hemtjänsten. 
 

6. Inom hemtjänsten: hur många utlandsfödda får praktik i vården vid sidan om ordinarie 
personal? 
Vi ser positivt på det, men språket kan bli ett hinder. Sen måste vi även prioritera de som 
utbildar sig inom yrket.   
 

7. Ingår städning i hemtjänstens uppdrag? 
Ja, om biståndsbedömaren kommit fram till att städning ska ingå.  
 

8. Vilken kompetensutbildning får personalen inom äldreomsorgen? 
Det vi arbetar generellt med är: 
- Förbättrad introduktion 
- Medarbetarskap 
- Ökad kunskap om demens  
- Utbildade anhörigkonsulenter, vi har ingen utbildad Silviasyster och det har vi behov av 
- Digitaliseringsledare 
- Äldreomsorgslyftet 

Annat som tas upp utöver de frågor som skickades in till Eva: 

Börje Wahlund (M) frågar om det fortfarande är svårt för personalen att klara tekniken? Eva förklarar 
att det som kan vara svårt är bland annat alla appar som personalen ska logga in på, en önskan vore 
att de var mer synkade med varandra. Digitaliseringsledarna ska vara klara i november och de blir 
viktiga för grupperna. 

Sjuktalen diskuteras. Eva berättar att korttidsfrånvaron är hög och att det bland annat är pandemin 
som bidragit till detta. Sen har det även påverkat att vi inte alltid haft full täckning vilket gör att 
personalen blir trötta och lättare blir sjuka.  

Eva informerar om hur köerna ser ut till våra äldreboenden. Just nu har vi 31 personer i kö och 
mestadels handlar det om personer som har en demenssjukdom.  

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 11 augusti 2022  
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Paragraf 20  
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 
 

På mötet den 2 juni 2022 ställde Kenneth Klarström (PRO) frågan varför andra föreningar får ett 
aktivitetsbidrag på 320 kr/person medan pensionärsorganisationerna endast får 127 kr/person. 
Henrik Axelsson (S) svarar på dagens sammanträde att den politiska viljan är att barn- och 
ungdomsidrotten ska prioritas. Verksamhetsbidraget för idrottsföreningar är för aktiva barn i åldern 
7-20 år därför högre än för övriga. Föreningar med barn- och ungdomsverksamhet har av samma 
anledning lägre lokalhyra.   
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Paragraf 21  
 

Pensionärsorganisationerna har odet 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet lägger punkten med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Pensionärsorganisationerna har inga ytterligare punkter att ta upp men framför att de fortfarande 
önskar få information om: 
 
- Psykisk ohälsa bland äldre (Anneli Karlsson) 
- Information om biståndsbedömning  
- Trygghetsboende (AFAB)  
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Paragraf 22  
 

Information från Kommunstyrelsen 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Henrik Axelsson (S) och Jonas Ås (S) ger information från Kommunstyrelsen.  

 


